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W ostatnich dniach pojawiło się sporo plotek o zainteresowaniu piłkarzami

Romy ze strony Valencii. W owych doniesieniach przewinęły się nazwiska

Stekelenburga, Osvaldo i Bradleya. Portal 

tuttomercatoweb.com skontaktował się w związku z tym z dyrektorem

sportowym Valencii, Braulio Vazquezem.

 

Bradley?

- To dobry zawodnik, jednak we Włoszech nie ma na rynku okazji, które tworzą się

dla nas. To nie jest rynek, z którego możemy pozyskać piłkarzy.

 

Stekelenburg? 

- Lubię go, to dobry bramkarz, podobnie jak Diego Alves.

 

Osvaldo?

- Trudno pozyskiwać graczy z Włoch.
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